
Zápis č. 28/2021 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo dne  

3. června 2021 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 28. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a speciálního hosta senátora Mgr. Tomáše 

Třetinu. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné.  

 

Přítomni: Jan Gazda, Josef Glaser, Luděk Juhaňák, Miroslav Juhaňák, Alena 

Kohoutková, Martin Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Ing. 

Václav Mész, Miloš Pekárek, Petr Zálešák,  (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Josef Juhaňák, Mgr. Petr Samek, Radek Vavák 

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 27/2021 z minulého zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Bylo zapnuto jedno nahrávací 

zařízení pro obec Jaroslavice. 

 

Jako zapisovatele navrhl pana paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Miroslava 

Juhaňáka a pana Miloše Pekárka. 

 

Návrh usnesení č.1: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu 

Vasmanskou a jako ověřovatele zápisu pana Miroslava Juhaňáka a pana Miloše Pekárka. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 1/28/2021: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou a jako ověřovatele zápisu pana Miroslava Juhaňáka a pana Miloše 

Pekárka. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Plnění usnesení č. 12 

3. Zámek – účast senátora Mgr. Tomáše Třetiny 

4. Inventarizace r. 2020 

5. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Jaroslavice za rok 2020 



6. Účetní závěrka Obce Jaroslavice za rok 2020 

7. Rozpočtové opatření č. 1/2021 

8. Smlouva s JmK – dotace na chodník v Hrádecké ulici 

9. Směnný převod pozemků parc. č. 8343 (Pozemkový úřad) a parc. č. 8395 (Obec 

Jaroslavice) 

10. Schválení výběrových řízení – Projektová dokumentace pro stavební řízení a pro 

provedení stavby I. etapa U Hřiště, Oprava chodníku ul. Hrádecká, Rekonstrukce 

učebny přírodních věd, jazykové učebny, konektivity a vybudování 

bezbariérového WC v ZŠ Jaroslavice 

11. Schválení smluv vítězných nabídek – viz. bod 10 

12. Výstavba inženýrských sítí „U Hřiště“ - info 

13. Došlá pošta, různé 

14. Diskuse 

15. Závěr 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2/28/2021: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

 

ad 2) Plnění usnesení č. 12 – na minulém zasedání bylo starostovi uloženo, aby byl na 

každé zasedání zařazení bod Výstavby inženýrských sítí „U Hřiště“, což bylo učiněno a bude 

12 bodem zasedání. 

 

ad 3) Zámek – účast senátora Mgr. Tomáše Třetiny – starosta přivítal senátora Mgr. 

Třetinu, a udělil mu slovo, Mgr. Třetina nejprve vyjádřil své poděkování místním fotbalistům 

za to, jak reprezentovali naši obec při televizním utkání s fotbalisty Práčí, sdělil, že v rámci 

volební kampaně si dal úkol, postarat se o historické stavby na Znojemsku, které potřebují 

zachránit, jako je Loucký klášter, náš zámek, zámek v Miroslavi, zámek v Hrušovanech nad 

Jevišovkou a zámek v Uherčicích. U správcovství těchto budov jde vždy o dvě strany – o 

srdce a o rozum. Informoval, že jako starostovi Moravského Krumlova se mu podařilo vrátit 

Slovanskou epopej na zámek v Moravském Krumlově, na opravu zámku, do které investovali 

60 mil. Kč, se mu podařilo získat dotaci z EU 53 mil. Kč. Vznikla tak v Moravském 

Krumlově světová výstavní galerie. Nejprve bychom si měli ujasnit, jaký máme záměr se 

zámkem. Domnívá se, že v době před 15-ti lety, kdy se zámek prodal Dr. Hochfellnerovi šlo o 

správné rozhodnutí. Smlouvu o prodeji nechal prozkoumat právníkem, který naznal, že 

smlouva byla sepsána správně, nenašel v ní žádnou chybu. Smůla je, že se přihlásil původní 

majitel. V rámci pomoci naší obci nabízí, že zajistí, aby sem přijely ministryně Dostálová a 

ministryně Schillerová, popřípadě po volbách s novými ministry. Domnívá se, že potřebujeme 

na opravu cca 6 až 7 mil. euro. Sdělil, že cesta bude složitá, proto bychom se měli 

rozhodnout, zda budeme trvat na penězích, zda budeme trvat na penále, jak bychom chtěli, 

aby zámek vypadal za 20 let. On je ze své pozice nápomocen obci tím, že obejde ministerstva 

a doufá, že se mu podaří přesvědčit ministryni Dostálovou, aby se na zámek přijela podívat. 

Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že bohužel je reálná skutečnost, že to obec prodala, museli 

bychom vypovědět smlouvu a domnívá se, že Dr. Hochfellner s tím nebude souhlasit, když do 

zámku údajně investoval již 20 mil. Kč. Mgr. Třetina se vyjádřil, že v ten daný moment, kdy 

obec uzavřela smlouvu, to bylo pro obec výhodné, ale nyní si musíme ujasnit, jak jsme 

ochotni zámku pomoci. Mgr. Mariánusová sdělila, že pokud by byla možnost smlouvu 

vypovědět, stejně by nás pak čekalo dědické řízení, což je největší problém, protože nelze 



doručit soudní zásilky do USA. Pan Miroslav Juhaňák oznámil, že XXX jim sdělil, že spor by 

byl dávno rozhodnut, pokud by doručovatel v USA potvrdil, že zásilka byla předána příjemci, 

což nejsou schopni potvrdit, proto nelze ukončit spor, protože nejde doložit převzetí obsílky 

od soudu. Mgr. Mariánsuová se dále vyjádřila, že v momentě, kdy vypovíme smlouvu, Dr. 

Hochfellner již do zámku nebude investovat a zámek bude chátrat.  Pan Miroslav Juhaňák 

dále připomněl, že je tu ještě druhá žaloba, a to na obecní pozemky. Mgr. Třetina se vyjádřil, 

že to je na nás, jaký si určíme postup, navrhuje pozvat na zasedání majitele zámku, jeho 

právního zástupce, ať doloží, co proinvestoval, bez toho mu to nemusíme věřit. Pan Kolář se 

vyjádřil, že zámek je alfa a omega rozvoje turistického ruchu v obci, proto bychom měli 

udělat zásadní krok a ujmout se vlastnictví zámku, tím, že se pokusíme napadnout smlouvu. 

Sdělil, že investice do opravy zámku vidí tak na 50 až 70 mil. euro. Starosta sdělil, že by se 

měla svolat v brzké době schůzka, kde se dohodnou, jak budou postupovat. Ing. Mész navrhl 

opětovně oslovit advokátní komoru, aby nám s tím pomohli. Mgr. Mariánusová navrhla, 

abychom na žalobu na obecní pozemky, která leží u Krajského soudu v Brně 6 let, podali 

určující žalobu, aby se určilo kdo je vlastníkem. XXXX navrhla, abychom my podali žalobu 

na dědice, za neudržování pozemků. Mgr. Třetina poděkoval za to, že mohl přijít a popřál 

všem krásné léto, řekl, že věří, že se mu sem podaří dostat ministryni Dostálovou koncem 

prázdnin. 

Starosta sdělil, že padlo hodně podnětů jak dnes, tak i včera na jednání s XXX, mělo by se 

toho využít a sejít se, dokud to máme v paměti a určit si strategii, jak budeme postupovat. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO ukládá starostovi svolat jednání a vyzvat XXX, aby pozval Dr. 

Hochfellnera, aby se tohoto jednání se zastupiteli zúčastnili. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/28/2021: ZO ukládá starostovi svolat jednání a vyzvat XXX, aby pozval Dr. 

Hochfellnera, aby se tohoto jednání se zastupiteli zúčastnili. 

 

ad 4) Inventarizace r. 2020 - závěrečnou inventarizační zprávu předsedy inventarizační 

komise Ing. Mésze obdrželi zastupitelé v materiálech k zasedání a je přílohou č. 3 tohoto 

zápisu, všichni byli členy některé inventarizační komise, nikdo neměl žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje výsledek inventarizace za rok 2020. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/28/2021: ZO schvaluje výsledek inventarizace za rok 2020. 

 

ad 5) Účetní závěrka ZŠ a MŠ Jaroslavice za rok 2020 – materiály včetně výsledku 

kontroly obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, výsledek hospodaření skončil 

s přebytkem 130 914,37 Kč kdy škola žádá o možnost převedení do rezervního fondu. Nikdo 

neměl žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, za rok 2020 sestavenou k datu 

31.12.2020. 

 

Hlasování: 10 pro - Jan Gazda, Josef Glaser, Luděk Juhaňák, Miroslav Juhaňák, Alena 

Kohoutková, Martin Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Ing. Václav Mész, 

Miloš Pekárek, Petr Zálešák, 0 proti, 0 se zdržel 

 



 

Usnesení č. 5/28/2021: ZO schvaluje účetní závěrku Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, za rok 2020 sestavenou k datu 

31.12.2020. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje výsledek hospodaření Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, s přebytkem 130 914,37 Kč, který bude 

převeden do rezervního fondu příspěvkové organizace. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0se zdržel 

Usnesení č. 6/28/2021: ZO schvaluje výsledek hospodaření Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, s přebytkem 130 914,37 Kč, který bude 

převeden do rezervního fondu příspěvkové organizace. 

 

ad 6) Účetní závěrka Obce Jaroslavice za rok 2020 – podklady obdrželi zastupitelé 

v materiálech k zasedání, nikdo neměl žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje účetní závěrku Obce Jaroslavice za rok 2020 sestavenou 

k datu 31.12.2020. 

 

Hlasování: 8 pro - Jan Gazda, Josef Glaser, Luděk Juhaňák, Alena Kohoutková, Martin 

Kozlík, Ing. Václav Mész, Miloš Pekárek, Petr Zálešák, 0 proti, 2 se zdrželi: Miroslav 

Juhaňák a Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková 

 

Usnesení č. 7/28/2021: ZO schvaluje účetní závěrku Obce Jaroslavice za rok 2020 sestavenou 

k datu 31.12.2020. 

 

ad 7) Rozpočtové opatření č. 1/2021 – RO obdrželi zastupitelé v materiálech k zasedání a 

je přílohou č. 4 tohoto zápisu, nejvýznamnější změnou byla obdržená dotace 207 tis. Kč na 

opravu chodníku v Hrádecké ulici. 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2021. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 8/28/2021: ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2021. 

 

ad 8) Smlouva s JmK – dotace na chodník v Hrádecké ulici – návrh smlouvy obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání, jde o dotaci 207 tis. Kč. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského 

kraje č. JMK070666/21/ORR na akci „Oprava chodníku v obci Jaroslavice“ ve výši 207.000,- 

Kč. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 9/28/2021: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 

Jihomoravského kraje č. JMK070666/21/ORR na akci „Oprava chodníku v obci Jaroslavice“ 

ve výši 207.000,- Kč. 

 

ad 9) Směnný převod pozemků parc. č. 8343 (Pozemkový úřad) a parc. č. 8395 (Obec 

Jaroslavice) – stavební komise vytipovala pozemek pro směnu s pozemkových úřadem, 



navrhuje za pozemek parc. č. 8343 o výměře 5000 m2, pozemek, který patří obci parc. č. 

8395 o výměře 10 190m2. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje směnu pozemku patřícího Pozemkovému úřadu parc. č. 

8343 o výměře 5 000 m2 za obecní pozemek parc. č. 8395 o výměře 10 190 m2. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/28/2021: ZO schvaluje směnu pozemku patřícího Pozemkovému úřadu parc. 

č. 8343 o výměře 5 000 m2 za obecní pozemek parc. č. 8395 o výměře 10 190 m2. 

 

ad 10) Schválení výběrových řízení – Projektová dokumentace pro stavební řízení a pro 

provedení stavby I. etapa U Hřiště, Oprava chodníku ul. Hrádecká, Rekonstrukce 

učebny přírodních věd, jazykové učebny, konektivity a vybudování bezbariérového WC 

v ZŠ Jaroslavice +  
ad 11) Schválení smluv vítězných nabídek – viz. bod 10  -  

Body byly spojeny v jeden. 

Starosta informoval, že proběhla 3 výběrová řízení, první na projektovou dokumentaci na 

stavební řízení na novou lokalitu „U Hřiště“ , vítězná byla nabídka společnosti Vodárenská 

akciová společnost a.s., za cenu  447 000,- Kč bez DPH. Návrh smlouvy o dílo obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení na akci Projektovou 

dokumentaci pro stavební řízení a pro provedení stavby – I. etapa U Hřiště – vítěz 

Vodárenská akciová společnost, a.s. za částku 447 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/28/2021: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení na akci Projektovou 

dokumentaci pro stavební řízení a pro provedení stavby – I. etapa U Hřiště – vítěz 

Vodárenská akciová společnost, a.s. za částku 447 000,- Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje smlouvu o dílo s vítěznou společností Vodárenská 

akciová společnost, a.s., Znojmo na akci Projektová dokumentace pro stavební řízení a pro 

provedení stavby – I. etapa U Hřiště za cenu 447 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/28/2021: ZO schvaluje smlouvu o dílo s vítěznou společností Vodárenská 

akciová společnost, a.s., Znojmo na akci Projektová dokumentace pro stavební řízení a pro 

provedení stavby – I. etapa U Hřiště za cenu 447 000,- Kč bez DPH. 

 

Další výběrové řízení bylo vypsáno na opravu chodníku na Hrádecké ulici v Jaroslavicích, 

obdrželi jsme 4 nabídky, vítězná je nabídka spol. Švema JOB s.r.o. z Jaroslavic za cenu 

420 097,30 Kč včetně DPH. Návrh smlouvy byl zastupitelům zaslán v podkladech k zasedání. 

Druhá byla společnost Závlahy Dyjákovice, s.r.o. za cenu 848 348,- Kč, třetí spol. DUMA 

s.r.o. za částku 999 820,- Kč a čtvrtá společnost DS Smrčka za cenu 1 059 153,- Kč, všechny 

včetně DPH. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení na akci „Oprava chodníku 

ul. Hrádecká – Jaroslavice“- vítěz Švema JOB s.r.o. za částku 420 097,30 Kč včetně DPH. 

 

Hlasování: 10 pro. 0 proti, 0 se zdržel 



Usnesení č. 13/28/2021: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení na akci „Oprava chodníku 

ul. Hrádecká – Jaroslavice“- vítěz Švema JOB s.r.o. za částku 420 097,30 Kč včetně DPH. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje smlouvu o dílo s vítěznou firmou Švema JOB s.r.o. 

Jaroslavice na akci Oprava chodníku v ul. Hrádecká – Jaroslavice, za cenu 420 097,30 Kč 

včetně DPH. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 14/28/2021: ZO schvaluje smlouvu o dílo s vítěznou firmou Švema JOB s.r.o. 

Jaroslavice na akci Oprava chodníku v ul. Hrádecká – Jaroslavice, za cenu 420 097,30 Kč 

včetně DPH. 

 

Dále proběhlo výběrové řízení na stavební práce při rekonstrukci přírodovědné učebny, 

jazykové učebny a vybudování bezbariérového WC v ZŠ Jaroslavice, výběrové řízení 

provedla společnost Optimal Consulting, s.r.o., do výběrové řízení se přihlásili dvě 

společnosti, výběrové řízení proběhlo včera, proto se zastupitelům nestihl poslat návrh 

smlouvy vítězné nabídky, starosta proto návrh smlouvy nechal kolovat mezi zastupiteli. 

Vítězná nabídka byla od společnosti S.O.K. Group s.r.o. z Brna za částku 1 238 920,13 včetně 

DPH. Druhá nabídka byla od společnosti Lopas CZ s.r.o. za částku 1 243 421,20 Kč. Přestože 

návrh smlouvy neobdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, navrhuje Ing. Mész vítěznou 

nabídku schválit, včetně smlouvy, aby se to stihlo za prázdniny udělat. Schválení smlouvy 

bylo odloženo na konec zasedání, až budou všichni zastupitelé mít možnost si smlouvu 

prohlédnout. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení na akci Rekonstrukce 

učebny přírodních věd, jazykové učebny a bezbariérového WC – vítěz S.O.K. Group s.r.o. 

z Brna za částku 1 238 920,13 Kč včetně DPH. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/28/2021: ZO schvaluje výsledek výběrového řízení na akci Rekonstrukce 

učebny přírodních věd, jazykové učebny a bezbariérového WC – vítěz S.O.K. Group s.r.o. 

z Brna za částku 1 238 920,13 Kč včetně DPH. 

 

ad 12) Výstavba inženýrských sítí „U Hřiště“ – info – starosta informoval, že dnes stavební 

úřad vydal územní rozhodnutí, schvalovali jsme výběrové řízení na projektovou dokumentaci 

pro stavební řízení, v průběhu července budeme vědět výšky komunikace. Dnes proběhl 

kontrolní den na akci Rozšíření ČOV Jaroslavice, do konce července by měla být zpracována 

projektová dokumentace pro územní řízení. Budou svolána jednání se firmami z Jaroslavic, 

které se zabývají výrobou vína, mají velkou spotřebu vody, kterou pak vypouštějí znečištěnou 

a tím nám navyšují koeficient odpadních vod jdoucích na ČOV. Vodárenská sdělí požadavky 

těmto firmám, co by si měli ve výrobě upravit tak, aby znečištění nebylo takové. ČOV bude 

navýšena z 3500  na 5400 EO, to by měla být rezerva na 20 až 25 let.  

ZO bylo seznámeno se zprávou starosty ohledně výstavby inženýrských sítí „U Hřiště“. 

 

ad 13)  Došlá pošta, různé – starosta informoval, že v bytovém domě č.p. 12 má pronajatý 

byt pan XXXX, který je v současné době odsouzený a byt neobývá, bydlel zde jeho bratr 

XXX, který zemřel. Byt platí jeho sestra XXXX, pro kterou je cena za byt neúnosná, proto by 

chtěla ukončit nájem k 31.5.2021, byt vyklidit a předat zpět obci s tím, že až bratra propustí, 

obec mu přidělí malou garsonku. Stavební komise se dohodla, že nájem se ukončí 

k 31.5.2021, aby už nemusela platit nájem. Dále rozhodla, že v bytě se bude muset udělat 



nové sociální zařízení a poté se může byt přidělit. Zastupitelé s tím souhlasili. Zároveň 

starosta upozornil, že v tomto bytovém domě je v dezolátním stavu schodiště, proto se dotázal 

zda ho můžeme opravit zároveň s opravou sociálního zařízení v bytě po panu XXXX. 

Stavební komise sdělila, že to proberou a dají vědět.  

ZO bylo seznámeno se zprávou starosty ohledně bytu na č.p. 12 o velikosti 71 m2. 

 

Starosta informoval, že XXXX již pozemek parc. č. 1096/14 zkulturnili, starosta proto napsal 

panu XXXX zda by o část pozemku měl zájem, dosud se nevyjádřil. Starosta vyzval 

zastupitele, aby se šli na pozemek podívat, zda je to tak v pořádku, nebo zda to mají ještě 

XXXX upravit. Pan Miroslav Juhaňák navrhl, aby se zájemci o uvedený pozemek pozvali na 

jednání stavební komise. 

 

Dále starosta sdělil, že si nechal udělat nabídku na betonový plot na školkovou zahrádku od 

společnosti Betonové ploty Harašta, s.r.o., kde jde o délku 46 m, výšku 2,40 m, cenová 

nabídka je na 83 490,- Kč včetně DPH, to vše včetně práce. Paní XXXX se dotázala, zda tento 

plot nějak řešili se školní inspekcí, která učitelkám doporučila na zahrádku nechodit, zda to 

bude stačit, protože učitelky tam odmítají s dětmi chodit. Ing. Mész ještě doporučil opravit 

plot i z druhé strany k pozemku pana XXX, kterým děti utíkají, protože je děravý, ten by 

mohl být normálně drátěný.  

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje vybudování nového oplocení v areálu zahrady mateřské 

školy, ze strany pozemku pana XXX pletivo, ze strany pozemku pana XXX betonový plot. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 16/28/2021: ZO schvaluje vybudování nového oplocení v areálu zahrady 

mateřské školy, ze strany pozemku pana XXX pletivo, ze strany pozemku pana XXX 

betonový plot. 

 

Starosta sdělil, že hasičské auto máme v opravě již měsíc, je 38 let staré, nevíme, zda ho 

vůbec opraví. O tom, že hasiči potřebují nové auto se bavíme již dlouho, hasiči dostali 

nabídku na auto Tatra 815 za cenu 5 400 000,- Kč, s požárním vybavením je cena 6 485 000,- 

Kč bez DPH, 7 846 000,- Kč včetně DPH. Společnost nám nabídla slevu 250 tis. Kč, tzn. že 

celková cena by byla 7,50 mil. Kč včetně DPH. Starosta se dotázal, zda může vypsat 

výběrové řízení na dodávku hasičského auta. Mohli bychom ho také koupit na splátky na 3 až 

4 roky.  

Pan Miroslav Juhaňák navrhl rozhodnutí o koupi odložit na příští zasedání, protože 

s havarijním pojištěním za nové auto za 30 let zaplatíme 11,5 mil Kč, proto je proti koupi 

nového auta, řešením je pořídit ojeté hasičské auto. Pan Pekárek se vyslovil proti odložení 

rozhodnutí o koupi auta na příští zasedání, protože o tom, že koupíme nové hasičské auto, už 

jedná třetí zastupitelstvo, záleží na hasičích, jakou mají představu o autu, proto musíme 

rozhodnout zda a jaké auto koupíme, ale už to neodkládat. Mgr. Mariánusová sdělila, že 

pokud někdo má možnost se k tomu vyjádřit, měl by se vyjádřit, zkoušeli různé alternativy, 

prostudovali si vyhlášku, když se svolalo jednání k této věci, na jednání přišli pouze 3 

zastupitelé, určitě nejsou proti koupi auta, ale potřebují se seznámit se všemi možnostmi. Pan 

Miroslav Juhaňák se vyjádřil, že si dělal průzkum v okolí a zjistil, že hasiči v Hevlíně koupili 

auto za 1/6 této ceny. Starosta navrhl svolat další schůzku zastupitelů s hasiči, aby se 

domluvilo, jaké auto se koupí, a pak to přednést na zasedání ZO. 

 

Starosta přítomné seznámil s žádostí místních dobrovolných hasičů, kteří mají zájem o 

výpůjčku pozemku parc. č. 905 o výměře 698 m2, který sousedí s hasičskou zbrojnicí, a který 



by využívali pro tréninky mládeže a parkování, zároveň by pozemek udržovali. Zastupitelé 

byli pro, ale aby si k tomu vzali ještě pozemek parc. č. 906, který k tomu také patří. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje záměr výpůjčky pozemku parc.č . 906 a pozemku parc. 

č. 905 pro aktivity místních hasičů. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 17/28/2021: ZO schvaluje záměr výpůjčky pozemku parc.č . 906 a pozemku parc. 

č. 905 pro aktivity místních hasičů. 

 

Obdrželi jsme žádost paní XXXX na umístění zpomalovacích retardérů v ulici U Potoka, 

z důvodu že tam běhají děti a jezdí se tam rychle, starosta navrhl žádost odložit, až podle toho 

zda nám bude schválena dotace na rekonstrukci této komunikace. Zastupitelé souhlasili. 

 

Dále přišla žádost pana XXX, který bude v sobotu 19. června pořádat taneční zábavu a chtěl 

by zapůjčit bezplatně od obce stan, stoly a lavice, dále žádá o prodloužení nočního klidu do 

2.00 hodin do rána. Zastupitelé souhlasili.  

 

Manželé XXXX, kteří bydlí v bytovém domě č. p. 638, v posledním patře, kde zatéká, žádají 

o opravu střechy. Starosta sdělil, že jsme to již několikrát opravovali, stejně si tam ten déšť 

skulin najde, proto by to chtělo nechat udělat pořádně. Zároveň by se to opravilo i na bytovém 

domě č.p. 577, zda může udělat výběrové řízení. Nechal by si udělat nabídku a pak se to 

probere se stavební komisí. 

 

Starosta ještě jednou požádal o schválení smlouvy o dílo se společností S.O.K. Group s.r.o. na 

stavební práce na akci Rekonstrukce učebny přírodních věd, jazykové učebny a 

bezbariérového WC – vítěz S.O.K. Group s.r.o. z Brna za částku 1 238 920,13 Kč včetně 

DPH. 

 

Návrh usnesení č. 18: ZO schvaluje návrh smlouvy o dílo se společností S.O.K. Group s.r.o. 

na stavební práce na akci Rekonstrukce učebny přírodních věd, jazykové učebny a 

bezbariérového WC – vítěz S.O.K. Group s.r.o. z Brna za částku 1 238 920,13 Kč včetně 

DPH. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 18/28/2021: ZO schvaluje návrh smlouvy o dílo se společností S.O.K. Group 

s.r.o. na stavební práce na akci Rekonstrukce učebny přírodních věd, jazykové učebny a 

bezbariérového WC – vítěz S.O.K. Group s.r.o. z Brna za částku 1 238 920,13 Kč včetně 

DPH. 

 

ad 14) Diskuse – XXXX pozval všechny přítomné na otevřené sklepy v Jaroslavicích, které 

se budou konat v sobotu 7. srpna 2021.  

 

ad 15) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 19.16 hod. ukončil zasedání. 

 

Přílohy: 

 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Inventarizační zpráva za r. 2020 



4) Rozpočtové opatření č. 1/2021 

 

 

 

V Jaroslavicích dne 14.06.2021 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská   ...................................................... 

 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Miroslav Juhaňák      ………………………………….. 

 

 

Miloš Pekárek       ………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


